
Rada Gminy w Miedzianej Górze 
Radni-Sesja 

Protokół nr LII/2022 
z sesji w dniu 14 października 2022 r.  

 

Obrady rozpoczęto 14 października 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 20:13 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 
1. Marcin Karczewski 
2. Sławomir Kozieł 
3. Rafał Micigolski 
4. Zdzisław Moćko 
5. Bożena Modrzejewska 
6. Marek Podsiadło 
7. Jan Reczyński 
8. Dariusz Siwek 
9. Bogusław Sobczyk 
10. Wiesław Tokar 
11. Jarosław Wałek 
12. Rafał Wiórek 
13. Łukasz Woźniak 
14. Bożena Wychowaniec 
15. Anna Zapała-Śledź 
 
Link do nagrania: https://www.youtube.com/watch?v=RyIry2KgZeM&t=2s 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski –otworzył LII Sesje Rady Gminy oraz przywitał 
wszystkich obecnych. 

Zaproszeni goście: Prezes Zarządu Odział Gminny Związku OSP RP Wojciech Wesołowski,  
Komendant Zarządu Gminnego OSP RP Tomasz Kuchciński, Major Piotr Rokita, Komendant 
Komisariatu Policji w Strawczynie nadkom. Mariusz Krzysiek. 

2. Stwierdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdził, że na sesji obecnych jest 14 radnych i Rada 
Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Raport obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Lista sołtysów i lista osób biorących 
w sesji stanowią załącznik nr 2 i nr 3.  

3. Wybór sekretarza obrad. – radny Zdzisław Moćko – wyraża zgodę  
 
4. Przyjęcie porządku obrad. 

1) Radna Bożena Modrzejewska – składa wniosek formalny o przeniesieniu punktów 13,14,15 
w miejsce punktu 9 (po punkcie 8), żeby szkolne sprawy załatwić na początku, aby Panie 
Dyrektor w dniu swojego święta (Dzień Nauczyciela) mogły opuścić sale obrad.  



2) Radny Jarosław Wałek – wnosi o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Stypendialnego „Nadzieje Miedzianej Góry" oraz określenia regulaminu 
przyznawania stypendium w ramach Gminnego Programu Stypendialnego „Nadzieje Miedzianej 
Góry".  

Projekt nie obejmuje 161 dzieci z gminy Miedziana Góra, uczęszczających do szkoły w SP Tumlin. 
Wójt został zobowiązany do zorganizowania spotkania z przedstawicielami gminy Zagnańsk przed 
14 października celem poszukania rozwiązania, aby dzieci uczęszczające w gminie Zagnańsk nie były 
eliminowane z możliwości uzyskania stypendium. Najpierw należy przeprowadzić rozmowy, 
uzgodnienia, znaleźć rozwiązanie, aby te dzieci nie były zapomniane. Nie ma tu żadnego zagrożenia, 
środki na ten cel w budżecie zostały zabezpieczone.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – te dwa wnioski wzajemnie się wykluczają, więc 
będziemy głosować najdalej idący wniosek. W pierwszej kolejności wniosek o usunięcie punktu 
z porządku obrad.  

 
Głos w sprawie wniosku radnego Jarosława Wałek zabiera Wójt Gminy Damian Sławski, który 
wyjaśnia sytuację związaną z podjęciem w/w uchwały. Nasz samorząd po raz pierwszy przygotował 
program stypendialny, chcielibyśmy wyróżnić dzieci szczególnie uzdolnione. Regulamin został 
przygotowany w oparciu o ustawę o samorządzie gminnym i o systemie oświaty. Na podstawie tych 
ustaw został przygotowany zakres, na podstawie którego dzieci mogą być objęte programem. Obecnie 
obowiązująca ustawa mówi, że programem stypendialnym w danej gminie mogą i muszą być objęte 
wszystkie dzieci, które są uczniami placówek w danej gminie, czyli wszyscy uczniowie szkół bez 
względu czy są naszymi mieszkańcami czy zamieszkują w gminach ościennych. Rozwija temat ujęcia 
dzieci mieszkających na terenie naszej gminie, a uczęszczających do SP Tumlin. Nie zgadza się ze 
sformułowaniem zapomniane – temat jest poruszany już bardzo długo. Były prowadzone rozmowy 
z gminą Zagnańsk, w celu zaktualizowania ich regulaminu stypendialnego. Informuje, że rozmowa 
w tej sprawie z przedstawicielami gminy Zagnańsk odbędzie się we wtorek o godz. 16.00.  

 
Dalsze omówienie tematu programu stypendialnego i uwzględnienia dzieci z SP Tumlin, podczas 

którego głosu zabrał radny Jarosław Wałek, radny Dariusz Siwek, Wójt Gminy Damian Sławski.  
 

3) Radny Zdzisław Moćko (Przewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy) – wnosi 
o dodanie do porządku obrad punktu ”Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu 
i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 
inicjatywy lokalnej”.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – proponuje głosowanie wniosków w kolejności: 
2,1,3.Przed głosowaniem prosi o stwierdzenie kworum. Obecnych jest 15 radnych.  

 Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad punktu " Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Stypendialnego „Nadzieje Miedzianej Góry" oraz określenia regulaminu przyznawania 
stypendium w ramach Gminnego Programu Stypendialnego „Nadzieje Miedzianej Góry".  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna 
Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że punkt nr 15 został z porządku obrad 
wykreślony.  



 Głosowano wniosek w sprawie: 
przeniesienie punktów nr 13, 14 po punkcie nr 8 do punktu nr 9 i nr 10. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław 
Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-
Śledź 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że punkty zostały przesunięte  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad punktu: "Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i 
szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 
lokalnej." .  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, 
Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Woźniak 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że punkt został dodany do porządku 
obrad.  

Brak więcej wniosków.  

Porządek sesji po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu: 

a) z sesji Nr L/2022 z dnia 1 września 2022 r.  
b) z sesji nadzwyczajnej Nr LI/2022 z dnia 28 września 2022 r.   

6. Wystąpienie Przedstawiciela Wojskowej Komendy Uzupełnień w Kielcach.  
7. Informacja dot. bezpieczeństwa na terenie Gminy Miedziana Góra – Komisariat Policji 

w Strawczynie.  
8. Informacja na temat działalności jednostek OSP w 2021 roku na terenie Gminy Miedziana 

Góra.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia bezpłatnego wymiaru nauczania, wychowania i opieki 

oraz wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach, 
oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych formach 
wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę Miedziana Góra, w czasie 
przekraczającym ten wymiar 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Kielce organizacji 
nauki religii Kościoła Chrześcijan Wiary Ewangelicznej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana 

Góra na lata 2022 – 2036.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej 

w miejscowości Ćmińsk Rządowy przy ul. Sienkiewicza.  



14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej 
w miejscowości Przyjmo.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Stypendialnego „Nadzieje 
Miedzianej Góry" oraz określenia regulaminu przyznawania stypendium w ramach Gminnego 
Programu Stypendialnego „Nadzieje Miedzianej Góry" 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli 
problemowej z działalności Wójta Gminy.  

17. ”Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę0 w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny 
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej”.  

18. Sprawozdanie opisowe z wykonania budżetu gminy Miedziana Góra za I półrocze 2022 r.  
1) Zapoznanie z treścią Uchwały Nr 113/2022 II Składu Orzekającego Izby Obrachunkowej 

w Kielcach z dnia 22 września 2022 roku w sprawie opinii o informacji z wykonania 
budżetu Gminy Miedziana Góra za I półrocze 2022 roku.  

19. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy dot. analizy oświadczeń majątkowych radnych.  
20. Informacja Wójta Gminy dot. analizy oświadczeń majątkowych pracowników 

samorządowych. 
21. Sprawy różne. 
22. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
23. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
24. Zapytania i wolne wnioski. 
25. Zakończenie sesji. 

 Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław 
Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-
Śledź 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że porządek obrad został przyjęty.  

5. Przyjęcie protokołu: 
 
a) z sesji Nr L/2022 z dnia 1 września 2022 r. 
Brak uwag.  
 
Głosowano w sprawie: 
z sesji nr L/2022 z dnia 1 września 2022 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, 
Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dariusz Siwek 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że protokół został przyjęty.  

 
 



 
b) z sesji nadzwyczajnej Nr LI/2022 z dnia 28 września 2022 r. 
Brak uwag.  
 
Głosowano w sprawie: 
z sesji nadzwyczajnej Nr LI/2022 z dnia 28 września 2022 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, 
Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że protokół został przyjęty. 
 
 
6. Wystąpienie Przedstawiciela Wojskowej Komendy Uzupełnień w Kielcach. 
 

Major Piotr Rokita – Przedstawiciel Centralnego Wojskowego Centrum Rekrutacji w Kielcach 
przedstawia informacje dot. służby wojskowej przekazując informatory. Odpowiadał na pojawiające 
się pytania. Po dyskusji Przewodniczący Rady podziękował za obecność.  

 

7. Informacja dot. bezpieczeństwa na terenie Gminy Miedziana Góra – Komisariat Policji 
w Strawczynie. 
 
Komendant Komisariatu w Strawczynie nadkom. Mariusz Krzysiek przedstawia sprawozdanie ze 
stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Miedziana Góra.  

Głos zabrali  
Radny Marek Podsiadło – czy jest możliwość aby mieszkańcy poznali swoich dzielnicowych, 
w ramach prewencji: czy to w klubach czy na spotkaniach sołeckich? Mieszkańcy się pytają. Było by 
korzystne aby raz na kwartał pokazał się w sołectwie.  
Radna Bożena Modrzejewska – zwraca uwagę, że w altance koło kościoła w Ćmińsku często 
przesiaduje „starsza młodzież”. Ponawia prośbę o kontrole w tym miejscu.  
Radna Anna Zapała-Śledź – przypomina, że na ul. Maciejówka dobrze by było, żeby ktoś przyjechał 
z kontrolą prędkości ok. godz. 16 w piątek. Więcej osób by zwolniło. Kontrole zaczęły się pojawiać 
ale np. o godz. 10 gdy nie ma ruchu.  
- pyta o Góre Św. Jana, zgłaszała nie raz. Młodzież spotyka się tam, niewiadomo w jakim celu. 
Zwraca uwagę, że stoi jeden samochód na światłach, do którego podjeżdżają auta i odjeżdżają.  
Radny Rafał Wiórek – prosi o częstsze kontrole przy żłobku. Wieczorami przesiaduje tam młodzież.  
Radny Jan Reczyński – pyta o możliwość częstszych kontroli na ul. Kobylaki i Wyręba – jeżdżą tam 
tzw. „ piraci drogowi”.  
Radny Marek Podsiadło – dodaje, że prędkości przekraczane są też na ul. Staromiejskiej 
i ul. Podmiejskiej. Są tam wyścigi samochodowe obojętnie o której godzinie. Porusza temat 
odcinkowego pomiaru prędkości w tym miejscu.  
Radna Anna Zapała-Śledź – na ul. Starowiejskiej poranne godziny kontroli są wskazane.  
Przewodniczący RG Rafał Micigolski – zwraca uwagę na duże natężenie ruchu na ul. Laskowej.  
 
Brak więcej pytań. Przewodniczący dziękuje za obecność.  

 



8. Informacja na temat działalności jednostek OSP w 2021 roku na terenie Gminy Miedziana 
Góra. 
 
Komendant Zarządu Gminnego OSP RP Tomasz Kuchciński przedstawia informację na temat 
działalności OSP.  

Brak pytań. Przewodniczący dziękuje za obecność.  

 Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski w związku z obecnością mieszkańców 
oddaje im głos.  

Głos zabiera mieszkanka ul. Wyręby ws. budowy sieci kanalizacyjnej i wodociągowej w ich 
miejscowości. Proponuje przejść się aby zobaczyć jak żyją tam mieszkańcy.  
Mieszkaniec mówi, że czeka na odpowiedź na pismo z dnia 22 sierpnia w poruszonej sprawie.  
Radny Zdzisław Moćko – porusza sprawę odpowiedzi na pismo oraz warunków życia 
mieszkańców.  
Wójt Gminy Damian Sławski – udziela odpowiedzi, wyjaśnia, że w chwili obecnej budowana 
jest sieć kanalizacyjna i przebudowywana jest sieć wodociągowa na ul. Sienkiewicza 
i obejmuje niewielki odcinek ul. Kobylaki gdzie jest realizowany kontrakt na budowę sieci 
wodociągowej i sieci kanalizacyjnej oraz pompownia ścieków. W oparciu o ta pompownie 
ścieków będzie funkcjonowała sieć na ul. Wyrębie i ul. Kobylakach, która mamy w planach 
wybudować – otrzymaliśmy promesę na to zadanie. Chcielibyśmy aby postępowanie było 
ogłoszone jeszcze w tym roku – realizacja zakłada, że miała by miejsce w roku przyszłym. 
Przetarg musi być dobrze przygotowany.  
Rozwija temat.  
 
Szersza dyskusja w powyższym temacie, podczas której głosu zabrali mieszkańcy,  Kier. Ref. 
IGPOS Tomasz Zboch.  
Poruszona kwestia przez mieszkankę ilości inwestycji wykonanych na Wyrębie przez ostatnie 
15 lat;  m.in. budowa chodnika (aktualizacja projektu).  
Mieszkaniec porusza uwzględnienie odcinka sieci prowadzącego do ich działek. Prosi 
o stanowisko na piśmie.  
 
Radny Marcin Karczewski – zwraca uwagę, że faktycznie Wyręba wygląda jak „szara strefa”. 
Pyta – chciałby poznać co przez 4 lata radny Jan Reczyński zamieścił we wnioskach do 
budżetu (składane co roku). Zauważa, że nic tam nie zostało zrobione od 10 lat.  
 
Radna Anna Zapała – Śledź  
– ma prośbę o zwołanie komisji inwestycji na ul. Wyrębie aby mieszkańcy mogli 
uczestniczyć w niej.   
- porusza kwestię drogi ul. Wyręba, jest to droga powiatowa, ale czy nie można zadzwonić 
aby zajęli się oni chociażby tymi rowami.  
 
Radny Dariusz Siwek – porusza kwestię ilości narad ws. budowy sieci kanalizacji zad. 3,5. 
Składa wniosek formalny aby każde sprawozdanie wójta zaczynało się na temat kanalizacji 
z etapu 5 -  na temat harmonogramu, co zostało zrobione, co jeszcze mamy zrobić i na jakim 
etapie jesteśmy; oraz aby w każdej w gazetce jedna strona dotyczyła tematu kanalizacji 
etapu 5.  (wniosek zostanie poruszony w sprawach różnych)  
 
Radny Zdzisław Moćko – odnosi się ponownie do odpowiedzi na pismo mieszkańca, 
dlaczego nie było odpowiedzi.  



Przewodniczący Rady Gminy – prosi aby odpowiadać na pisma w terminie, ewentualnie 
o przedłużenie terminu rozpatrzenia sprawy.  
 
Radny Jan Reczyński - mówi, że radnym jest 4 lata i do każdego roku zgłasza wniosek 
wykonania inwestycji na terenie sołectwa.  
 
Mieszkaniec Gminy – prosi o przedstawienie pozycji zawartych we wnioskach do budżetu 
w poprzednich latach swojej kadencji. (załącznik nr 4 do protokołu).  
 
Radny Jarosław Wałek – mówi, że dokumenty sa gotowe od 2016 roku, dlaczego wcześniej 
nikt nie siadł do aktualizacji tych dokumentów. Rozwija temat. 
Mówi, że nie mamy innego wyjścia niż zażądać przewidzianego harmonogramu, nigdy nie 
otrzymaliśmy harmonogramu. Zwraca uwagę na widoczny brak nadzoru nad zadaniami.  
 
Brak więcej pytań.  
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia bezpłatnego wymiaru nauczania, wychowania 
i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 
przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych 
innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę Miedziana 
Góra, w czasie przekraczającym ten wymiar. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych Bożena Modrzejewska 
mówi, że temat był omówiony na komisji przed sesją. Nie możemy postąpić inaczej niż jest 
zawarte w uchwale. Projekt został pozytywnie zaopiniowany.  
 
Brak pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia bezpłatnego wymiaru nauczania, wychowania i opieki 
oraz wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach, 
oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych formach 
wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę Miedziana Góra, w czasie 
przekraczającym ten wymiar..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, 
Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, 
Anna Zapała-Śledź 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała nr LII/345/2022 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Kielce 
organizacji nauki religii Kościoła Chrześcijan Wiary Ewangelicznej. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych Bożena Modrzejewska 
mówi, że temat był omówiony na komisji przed sesją. Projekt został pozytywnie 
zaopiniowany. 

Brak pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Kielce organizacji 
nauki religii Kościoła Chrześcijan Wiary Ewangelicznej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, 
Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, 
Anna Zapała-Śledź 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała nr LII/346/2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski zarządza 10 - minutową przerwę.  

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Po przerwie Przewodniczący prosi o stwierdzenie kworum, na obradach obecnych jest 15 
radnych. 
 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk – mówi, że proponowane zmiany do uchwały są 
przedstawione w uzasadnieniu oraz załącznikach. Prosi o pytania.  

Radny Jarosław Wałek  
– pyta o przeznaczenie 9 tys. na Polski Ład (600 60017 6050) – (odpowiedź skarbnik - nadzór 
inwestorski nad budową) 
– 750 75023 4010 – jak można planując budżet gminy nie wiedzieć o jubilatkach, rozumie że 
powinno to być już w budżecie gminy.  
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk – jubilatki planowane były przy planowaniu budżetu, ale 
wszyscy pracownicy mają prawo udowodnić dłuższą pracę zawodową w trakcie trwania roku 
budżetowego. Następuje też wymiana kadry. Na początku roku wszystkie odprawy 
emerytalne były zdjęte z budżetu i przesunięte na inne zadanie ze względu na to że nikt nie 
wskazał, że będzie przechodził na emeryturę, każdy ma prawo do zmiany zdania. Taka 
sytuacja nastąpiła.  



 - 757 75702 8110 – zwiększenie odsetek od kredytów, tu od papierów wartościowych  
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk – wyjaśnia wątpliwość. Nikt nie przewidział że w tym 
roku WIBOR będzie tak szalał, walczymy aby zabezpieczyć środki, jednostki jak i osoby 
prywatne. Problem wszyscy znamy.  
- 926 92695 6050 – budowa placu zabaw w Miedzianej Górze – niedopuszczalne, 
niewyobrażalne aby tego zadania w bieżącym roku w nie wykonać  
Wójt Gminy Damian Sławski – wyjaśnia jak wygląda sprawa z realizacją budowy placu 
zabaw przy urzędzie gminy. Padła decyzja o przebudowie tego placu zabaw. Umowa została 
podpisana, plan był taki, że zostanie wykonany w tym roku, została zabezpieczona kwota 280 
tys. zł. zgodnie z planowanym kosztorysem. Na skutek sytuacji gospodarczej wykonawca 
skierował pismo wskazując na różne sytuacje mające wpływ na cenę oczekując 100 tys. 
więcej za realizację zamówienia. Po trzech dniach wykonawca skierował kolejne pismo 
o rozwiązaniu umowy. Sprawą zajmuje się kancelaria notarialna. Ten plac zabaw musi być 
realizowany od podstaw.  Rozwija temat.  
 
Szersza dyskusja w temacie. W której głos m.in. zabrali: 
Radna Bożena Modrzejewska – na co zostały przekazana 35 tys. zł ? (przeniesienie na 
odsetki). Na zeszły rok przebudowa placu zabaw też była zaplanowana. Kolejne przesunięcie.  
Odpowiedzi udziela Wójt Gminy, Skarbnik Justyna Błaszczyk.  
 
Radny Jarosław Wałek – prosi o datę podpisania umowy (okolice lutego) datę rozwiązania 
umowy (lipiec/sierpień). Mamy październik dlaczego nie ogłoszono kolejnego przetargu, aby 
to zadanie w tym roku wykonać? 
Odpowiedzi udziela wójt gminy, kier. Ref. IGPOS Tomasz Zboch.  
Przewodniczący RG Rafał Micigolski – odnosi się do przenoszenia inwestycji na kolejny rok. 
Co się działo przez okres od podpisania umowy do zerwania.  
Wyjaśnia Kier. Ref. IGPOS Tomasz Zboch, Zastępca Wójta Gminy Piotr Buras.  
 
Radny Zdzisław Moćko – pyta o 5 tys. przeznaczone na inspektora nadzoru, czy będzie nowy 
przetarg?  
Kier. Ref. IGPOS Tomasz Zboch – wolelibyśmy aby nadzór był w tej kwocie. Skontaktuje się 
z osobą.  
Radny Zdzisław Moćko – czy były warunki określone wejścia na teren budowy? (140 dni od 
momentu podpisania umowy i nie więcej niż 30 dni od  pozwolenia uzyskania robót)  
 
Radna Bożena Wychowaniec – pyta o 900 90001 6050 – zmniejszenie kanalizacji poza 
aglomeracją. (przeniesienie na odsetki) 
 
Radny Dariusz Siwek - pyta o 900 90001 6050 – wiąże się to z wykonaniem budżetu za 
1 półrocze – porusza kwestię budowy sieci kanalizacyjnej w msc. Przyjmo.  
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk wyjaśnia.  
- 750 75095 4300 – zakup usług pozostałych – na co zostały przeznaczone 74 tys. zł., Co 
z tablicami z nazwami ulic za 25 tys. zł?  
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski ogłasza 10 - minutową przerwę.  
Po przerwie prosi o stwierdzenie kworum. Obecnych jest 12 radnych. Sale obrad opuścił 
radny Marcin Karczewski, radna Bożena Modrzejewska, radna Anna Zapała-Śledź.  
 
 
 



 Radny Jarosław Wałek składa wniosek formalny o pozostawienie w dziale 926 rozdziale 
92695 §6050 kwoty 250 000 tys. zł.  

 
Przewodniczący Rady Gminy prosi o zabranie głosu przez obecnego mecenasa dot. 
wprowadzenia poprawki do projektu budżetu.  
Skarbnik Justyna Błaszczyk wyjaśnia, że wójt gminy wykonuje budżet i w jego kompetencji 
jest realizacja budżetu, wszelkie zmiany budżetowe powinny być wprowadzone za zgodą 
pana wójta. Jeżeli była by komisja i uzgodnienia projekt uchwały by był w innej postaci. 
Tłumaczy ze ta zmiana powoduje inne zmiany. Będzie musiało być to zgłoszone do nadzoru. 
Prosi o przemyślenie czy ten wniosek jest zasadny. Mówi, że zaciągnęła informację od 
nadzoru.  
Radca Prawny – mówi, że rada gminy może przyjąć lub odrzucić uchwałę.  
 
Radny Jarosław Wałek – nie zgadza się, sytuacja taka już miała miejsce, decyzja została 
podjęta, radca potwierdził że jest zgodne z prawem. Prosi o dokument świadczący że radni 
nie mają prawa zgłaszać poprawek do proponowanego projektu budżetu.  
Skarbnik Justyna Błaszczyk – mówi, że sprawa została naprawiona na następnej sesji.  
Wójt Gminy Damian Sławski – odnosi się do wykonania placu zabaw.  Proponujemy 
wykonanie inwestycji w rozłożeniu na dwa lata. Chcemy to zrobić. Zdjęcie punktu co do 
zasady.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  – mówi, że pieniądze muszą być w budżecie 
w momencie podpisywania umowy, do tej pory przetarg nie został ogłoszony.  
Wójt Gminy Damian Sławski – mówi, że było to obszernie omówione, zapytania były 
wysyłane. Co to zmieni, jaki jest cel aby zrobić taką zmianę w budżecie.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   - opieramy się jedynie na zapewnieniach, co 
roku nic nie wychodzi.  
Dalsze omówienie tematu.  
Zastępca Wójta Piotr Buras – sytuacja była jasno przedstawiona, jeżeli Państwu zależy na tym 
placu zabaw i jesteście za mieszkańcami to przychylcie się do proponowanej zmiany.  
 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk rozdaje pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. 
wprowadzania zmian do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski ogłasza 5 - minutową przerwę.  
 
Po przerwie - Radca prawny wyraził swoją opinię.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski zwraca się do radnego Jarosława Wałka czy 
podtrzymuje wniosek.  
Radny Jarosław Wałek – prosi o pisemne dowody na papierze, podstawy prawne, że rady nie 
może wnosić zmian do projektu budżetu bez zgody tu wójta – najpóźniej do kolejnej sesji.  
W związku, że inni radni go przekonali aby zmienić stanowisko dla dobra grona 
pedagogicznego wycofuje wniosek formalny.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – prosi pana wójta aby ten plac zabaw 
powstał, abyśmy nie przechodzili ponownie tego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – prosi o stwierdzenie kworum, na sesji 
obecnych 12 radnych. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 
 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok..  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10)Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, 
Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec 
PRZECIW (1)Jarosław Wałek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Zdzisław Moćko 
NIEOBECNI (3 )Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Anna Zapała-Śledź 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała nr LII/347/2022 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miedziana Góra na lata 2022 – 2036. 
 
Brak pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana 
Góra na lata 2022 – 2036..  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, 
Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec 
PRZECIW (1) Jarosław Wałek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zdzisław Moćko 
NIEOBECNI (3) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Anna Zapała-Śledź 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała nr LII/348/2022 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 
położonej w miejscowości Ćmińsk Rządowy przy ul. Sienkiewicza. 
 
Brak pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej 
w miejscowości Ćmińsk Rządowy przy ul. Sienkiewicza..  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Jan 
Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał 
Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec 
NIEOBECNI (3)Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Anna Zapała-Śledź 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała nr LII/349/2022 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 
położonej w miejscowości Przyjmo. 
 
Radna Bożena Wychowaniec – pyta o jaką nieruchomość chodzi ? czy o działkę, gdzie 
przepompownia jest już postawiona? Czy my jeszcze tej działki nie zakupiliśmy? Mówi, że 
klamka zapadła, inwestowaliśmy na nie swojej działce. Rozwija temat.  
Wójt Gminy Damian Sławski – wyjaśnia, że tak chodzi o tą działkę. Były prowadzone 
rozmowy z właścicielem, już w momencie projektowania wiedział on, że na jego działce 
będzie zaprojektowana przepompownia ścieków i wyrażał on zgodę. Kwestią która była 
dogrywaną była kwestia ceny i podziału i wskazania dokładnych granic i metrażu działki.  
Radna Bożena Wychowaniec – prosi kolegów i koleżanki radnych, że musimy tą działkę 
kupić.  
Radny Zdzisław Moćko – prosi o zlokalizowanie działki na mapie. Coś nienormalnego żeby 
kupować plac mając już wybudowaną tam przepompownie. Co gdy właściciel zrezygnuje.  
Kier. Ref. IGPOS Tomasz Zboch wskazuje działkę na mapie.  

Dalsza dyskusja w sprawie zakupu działki, obszaru aglomeracji i poza aglomeracją: 
głos zabrali Wójt Gminy Damian Sławski, Zdzisław Moćko, Jarosław Wałek, Rafał 
Micigolski.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej 
w miejscowości Przyjmo. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Jan 
Reczyński, Dariusz Siwek, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, 
Bożena Wychowaniec, Bogusław Sobczyk(w związku z awarią urządzenia, głosowanie poza 
systemem do głosowania)  
NIEOBECNI (3) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Anna Zapała-Śledź 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała nr LII/350/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  



15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Stypendialnego „Nadzieje 
Miedzianej Góry" oraz określenia regulaminu przyznawania stypendium w ramach Gminnego 
Programu Stypendialnego „Nadzieje Miedzianej Góry" (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli 
problemowej z działalności Wójta Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Wałek – mówi, że zespół kontrolny zakończył 
kontrolę działalności Wójta w zakresie inicjatyw lokalnych; kierownikiem zespołu 
kontrolnego był radny Sławomir Kozieł. Prosi o przedstawienie protokołu z kontroli.  
Kierownik Zespołu Kontrolnego Sławomir Kozieł – przedstawia protokół z kontroli.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Wałek – przedstawia wyjaśnienie wójta.  
4 sierpnia odbyło się posiedzenie komisji rewizyjnej,  po analizie dokumentów powstała 
uchwała Nr  9/2022. Podsumowuje kontrolę.  
 
Brak uwag.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski przed głosowaniem prosi o stwierdzenie 
kworum.  Na sesji obecnych jest 11 radnych. Sale obrad opuścił radny Wiesław Tokar.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli 
problemowej z działalności Wójta Gminy..  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (8) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Dariusz 
Siwek, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Bożena Wychowaniec 
PRZECIW (1) Bogusław Sobczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jan Reczyński, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (4) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Wiesław Tokar, Anna Zapała-
Śledź 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr LII/351/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
Dokumentacja z przeprowadzonej kontroli znajduje się w Biurze Rady (Komisja Rewizyjna).  
 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów 
oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 
 

Brak pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny 
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (8) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Dariusz 
Siwek, Jarosław Wałek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek 
NIEOBECNI (4) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Wiesław Tokar, Anna Zapała-
Śledź 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr LII/352/2022 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 
 
18. Sprawozdanie opisowe z wykonania budżetu gminy Miedziana Góra za I półrocze 
2022 r. 
 
 
Radny Dariusz Siwek – pyta o wykonanie sieci kanalizacyjnej zad 3; co będzie jeszcze 
wykonane za ten 1 mln, który został? Czy dofinansowanie objęło przepompownie?  

Radny Jarosław Wałek porusza kwestia:  
– wykonania wydatków majątkowych, zadania inwestycyjnych -  pojawia się zagrożenie 
wykonania w 100 % na koniec roku;  
– 720 72095 4300 – w opisie – prezentacja budżetu – czy my płacimy za prezentacje budżetu, 
po co to robimy? Wydawanie jakichkolwiek środków na kompletnie niepotrzebne cele jest 
zbędne.  
– 750 75075 4300 – raport o stanie gminy  
– 926 92695 6050 – usługa prawna, przetarg plac zabaw ul. Urzędnicza  
 

Brak więcej pytań. 
 
 
1) Zapoznanie z treścią Uchwały Nr 113/2022 II Składu Orzekającego Izby 
Obrachunkowej w Kielcach z dnia 22 września 2022 roku w sprawie opinii o informacji 
z wykonania budżetu Gminy Miedziana Góra za I półrocze 2022 roku. (załącznik nr 13 
do protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – zapoznaje z opinią.  
 
 
 

 



19. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy dot. analizy oświadczeń majątkowych 
radnych. (załącznik nr 14)  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – zapoznaje z informacją.  
 
20. Informacja Wójta Gminy dot. analizy oświadczeń majątkowych pracowników 
samorządowych. (załącznik nr 15)  
 
Wójt Gminy Damian Sławski -  przedstawia informację.  

21. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski ogłasza 5 minut przerwy.  

Prosi o stwierdzenie kworum. Na sesji obecnych jest 10 radnych.  
 
Przewodniczący Młodzieżowej Rady Sejmiku – przedstawia zamysł aktywizacji działalności 
Młodzieżowej Rady. Porusza kwestię przygotowanego nowego projektu statutu.  

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski zapoznaje z pismami: 

1) Pismo znak:PNK.III.414.67.2022 z dnia 28-09-2022 Wojewody Świętokrzyskiego ws. 
analizy oświadczeń majątkowych Wójta i Przewodniczącego Rady Gminy. (zał. nr 16) 
2) Stanowisko Rady Powiatu z dnia 23 września 2022 r. w sprawie poparcia działań rządu 
Rzeczypospolitej Polskiej dotyczących dochodzenia przez Polskę reparacji za szkody 
spowodowane przez Niemcy w czasie II wojny światowej. (zał. nr 17) 
3) Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego znak: SPN.III.4130.37.2022 z dnia 
29-09-2022 dot. uchwały Nr L/338/33 z dnia 1 września 2022 r. (zał. nr 18) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski porusza kwestię wniosku formalnego 
złożonego w trakcie sesji radnego Dariusza Siwek.  
Radny Dariusz Siwek – wniosek dotyczył aby sprawozdanie wójta między sesjami zawierała 
na początku informację dot. sieci kanalizacyjnej (harmonogram zadanie 5) oraz gazetka 
gminna zawierała minimum jedną stronę informacji dotyczących inwestycji kanalizacyjnej. 
Radca prawny – ma wątpliwości, taki wniosek, treść oraz sposób jego przyjęcia i zgłoszenia 
budzi wątpliwości prawne. Wydaje mu się, że wnioski formalne powinny być zgłaszane przed 
przyjęciem porządku obrad. Trzeba przyjąć formę takiego wniosku, może w formie uchwały. 
Jeżeli radni uważają inaczej mają do tego prawo.  
Wójt Damian Sławski – w jakiś sposób radni chcą sformalizować to, i w jaki sposób, na bazie 
jakiego aktu prawnego zobowiązać organ do wykonania konkretnych czynności.  
Radca prawny – odnosimy się do kwestii formalnych, w jego ocenie rada nie ma kompetencji 
aby tak robić. Rada może uznać inaczej.  
Sekretarz Gminy Wioletta Balicka – mówi, że jakiekolwiek zobowiązanie nie może zostać 
wprowadzone wnioskiem formalnym. Wniosek formalny może dotyczyć kwestii 
proceduralnych ale nie zobowiązania.  
 
Dyskusja dot. umieszczenia informacji w gazetce oraz w sprawozdaniu (Dariusz Siwek, 
Jarosław Wałek, Łukasz Woźniak, Wójt Gminy Damian Sławski).  

Radny Dariusz Siwek – wycofuje wniosek.  



22. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. Brak interpelacji.  
 
23. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. (załącznik nr 19 
do protokołu)  

24. Zapytania i wolne wnioski. Brak zapytań.  
 
 
25. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
podziękował obecnym oraz zamyka LII  Sesję Rady Gminy. 
 

  

Przewodniczący 
Rady Gminy w Miedzianej Górze 

Rafał Micigolski  

 
Przygotował(a): Klaudia Misiewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


